

CATALO Bilberry AREC-GOLD Vision Formula builds on the formulation from large scale clinical study (AREDS2) of US National Eye Institute and uses only premium botanical ingredients from the nature to replace synthetic vitamins and provide comprehensive support to Age-Related Eye Change (AREC). These ingredients include Mirtoselect® Bilberry Extract (standardized 36% Anthocyanins) and Eyebright Extract which provide anti-oxidative support and rapidly relieve eye fatigue. ™FloraGLO Lutein and Optisharp® Zeaxanthin provide nutritional support to maintain macular health and central vision.

Main Functions:

- Specially formulated for age-related eye degeneration problems
- Improve macular health
- Build on formulation from large scale clinical study (AREDS2) of US National Eye Institute

Suitable for: People who have done eye surgery, degenerated eye, people have black dots or distorted visual image

[#] Kajimoto O. et al. Scient. Rep. Collect. 19:1, 1998 (Refer to Mirtoselect® European Bilberry Extract)

™FloraGLO is a trademark of Kemin Industries, Inc



Optisharp® is a trademark of DSM

Mirtoselect® is a trademark of Indena S.p.A.



BILBERRY AREC-GOLD

Vision Formula

金裝黃斑活眼素

**Comprehensive Formulation
for Age-Related Eye Change**

**CLINICALLY PROVEN[#]
Standardized Ingredients**



60 Vegetarian Capsules
DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Capsules (1540mg)

Servings Per Container: 30

Amount Per Serving			
Natural Eyebright Extract (5:1 Concentrate)		600mg	
Mirtoselect® European Bilberry Fruit Extract (80-130:1 Concentrate) (Standardized 36% Anthocyanins=72mg)		200mg	
™FloraGLO Marigold Flower Extract (Standardized 10% Lutein=12mg & 1% Zeaxanthin=1.2mg)		120mg	
Optisharp® Zeaxanthin (Standardized 5% Zeaxanthin=2mg)		40mg	
Zinc		25mg	
Copper		2mg	
Energy (kcal)	4	Carbohydrates (g)	1
Total Fat (g)	0.0	- Sugars (g)	0.1
- Saturated Fat (g)	0.0	Protein (g)	0.01
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	1.4
Serving Directions	Adults: Take 2 capsules daily in the morning. Take 1 more capsule in the afternoon if needed.		
Ingredients	Natural Eyebright Extract, Mirtoselect® European Bilberry Fruit Extract (Standardized 36% Anthocyanins), ™FloraGLO Marigold Extract (Standardized 10% Lutein and 1% Zeaxanthin), Optisharp® Zeaxanthin (Standardized 5% Zeaxanthin), Zinc Oxide, Cupric Oxide Other Ingredients: Bulking Agent (Plant Microcrystalline Cellulose), Pullulan (Water-soluble Vegetable Polysaccharide Capsule), Purified Water, Anticaking Agent (Magnesium Stearate, Silicon Dioxide)		
Storage	Keep in a dry and cool place Avoid direct sunlight		
Net Weight	46.2g (770mg x 60 capsules)		

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc.
City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods

7/F, 81 Hung To Rd., Hong Kong
Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3126

美國家得路金裝黃斑活眼素 配方改良自美國衛生署眼科研究院的老年性眼退化研究 AREDS2 配方，採用珍貴天然草本植物，包括以抗氧化及護眼能力更強的 Mirtoselect® 北歐野生藍莓精華及小米草精華代替維他命 C 及 E，天然配方更加入 ™FloraGLO 萬壽菊精華及 Optisharp® 玉米黃質以進一步針對黃斑部健康，針對視覺影像出現黑點、扭曲偏差問題。

主要功效：

- 針對老年嚴重眼晴退化問題
- 改善眼睛黃斑部健康
- 改善出現視力模糊、黑點、扭曲等問題；改良自美國衛生署 AREDS2 配方

適用人士：曾做眼部手術人士，視力明顯退化，影像有小黑點、陰影或扭曲

建議食法	成人：每天1次，每次2粒，請於早上服用。如有需要，可於下午多服1粒。
成份	天然小米草精華，Mirtoselect® 北歐野生藍莓 (Bilberry) 精華 (含標準化36% 花青素)，™FloraGLO 萬壽菊精華 (含標準化10% 葉黃素及1% 玉米黃質)，Optisharp® 玉米黃質 (含標準化5% 玉米黃質)，氧化鋅，氧化銅 其他成份：增體劑 (植物微晶纖維素)，天然植物膠囊 (水溶性植物多醣體)，淨水，抗結劑 (硬脂酸鎂，二氧化矽)
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	46.2克 (770毫克 x 60粒)
此日期前最佳	如盒所標示 (日月年)

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM

產品編號 3126

營養資料

食用份量：2粒 (1540毫克)
每包裝所含食用份量：30

每食用份量			
天然小米草精華 (5:1濃縮)		600毫克	
Mirtoselect® 北歐野生藍莓精華 (80-130:1濃縮，含標準化36%花青素=72毫克)		200毫克	
™FloraGLO 萬壽菊精華 (含標準化10%葉黃素=12毫克及1%玉米黃質=1.2毫克)		120毫克	
Optisharp® 玉米黃質 (含標準化5%玉米黃質=2毫克)		40毫克	
鋅		25毫克	
銅		2毫克	
能量 (千卡)	4	碳水化合物 (克)	1
總脂肪 (克)	0.0	- 糖 (克)	0.1
- 飽和脂肪 (克)	0.0	蛋白質 (克)	0.01
- 反式脂肪 (克)	0	鈉 (毫克)	1.4